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Την κατάργηση claw-back και
rebate ζητούν για πολλοστή φορά
οι Φυσικοθεραπευτές
Πάγιο αίτημα του Π.Σ.Φ π αναστολή της προκράτησηςτου claw
back του 2022 και το κούρεμα των παλαιών οφειλών claw-back

Ε ιδικότερα με επιστολή προς
τον υπουργό Υγείας Θάνο Πλεύρη ο

Πανελλήνιος Σύλλογος Φυσιοθεραπευτών
Π.Σ.Φ ΝΠΔΔ για μια ακόμη

φορά ζητά την κατάργηση του claw
back και του rebate προβλήματα που

ταλανίζουν τους 2.500 συμβεβλημένους
με τον ΕΟΠΥΥ φυσιοθεραπευτές

Μέχρι σήμερα ο ΕΟΠΥΥ και το

υπουργείο Υγείας δεν έχουν κοινοποιήσει

τον προϋπολογισμό για τις
φυσικοθεραπείες που αφορά το 2022
και δεν έχουν παρουσιαστεί οι τρόποι
αντιμετώπισης του claw-back και οι
μεταρρυθμιστικές τομές παρόλο που
ο Π.Σ.Φ έχει καταθέσει πολλές φορές
προτάσεις για λύσεις των θεμάτων
αυτών

Πάγιο αίτημα του Π.Σ.Φ όπως και
των υπολοίπων παρόχων ΠΦΥ αποτελεί
επίσης και η αναστολή της προκρά
τησης του claw-back του 2022 όπως
επίσης και το κούρεμα των παλαιών

οφειλών claw back
0 πρόεδρος του Π.Σ.Φ Πέτρος Λυ

μπερίδης δηλώνει σχετικά Είναι απίστευτο

το γεγονός ότι σε μια σύγχρονη
και ευνομούμενη δυτικοευρωπαϊκή
χώρα μια σειρά από επαγγελματικούς
κλάδους που εκπροσωπούν δεκάδες
χιλιάδες επαγγελματίες συνεχίζουν
να εισπράττουν τις αμοιβές για τις

υπηρεσίες που παρέχουν κουρεμένες
κατά 40-507 ετσιθελικά Ένα ούτως
ή άλλως άδικο μέτρο το οποίο όμως
αποτέλεσε την αναγκαστική συνεισφορά

των φορέων της ΠΦΥ έτσι ώστε να

ορθοποδήσει η χώρα κατά τη διάρκεια

των μνημονίων το συνεχίζουν οι
κυβερνήσεις Η δαπάνη της φυσικοθεραπείας

είναι αυξημένη σε σύγκριση με
το 2021 κατά περίπου 157 ενώ ο προϋπολογισμός

το 2022 μάλλον θα είναι ο

ίδιος Οι φυσικοθεραπευτές όμως ως
γνωστόν παρέχουν υπηρεσίες και δεν
συνταγογραφούν ούτε και μπορούν να

αρνηθούν την εκτέλεση παραπεμπτικών
για τις θεραπείες που έχουν ανάγκη οι
πολίτες Άρα δεν ευθύνονται για την
αυξημένη ζήτηση

Έχουμε επαναλάβει δεκάδες φορές
ότι οι φυσικοθεραπευτές και όλοι
οι κλάδοι εν γένει που προσφέρουν
υπηρεσίες Πρωτοβάθμιας Υγείας στην
Ελλάδα αντιμετωπίζουν σοβαρότατα
προβλήματα βιωσιμότητας προβλήματα

που εντάθηκαν περαιτέρω κατά τη

διάρκεια της πανδημίας και αναμένεται
να κορυφωθούν δεδομένης και της
παγκόσμιας οικονομικής κατάστασης
Ζητάμε από τον ΕΟΠΥΥ και τον υπ Υγείας

0 Πλεύρη την άμεση ενίσχυση του

προϋπολογισμού της φυσικοθεραπείας
και τον μηδενισμό του claw-back και
του rebate β
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Η Αυτοδιοίκηση «στηρίζει» την Φυσικοθεραπεία στην Πρωτοβάθμια
Φροντίδα Υγείας

Με σημείο αναφοράς τη διαχρονική και σπουδαία επιστημονική κατάταξη και αναγνωσιμότητα του
Τμήματος Φυσικοθεραπείας του Πανεπιστημίου Θεσσαλίας στη Λαμία που ανοίγει νέους ορίζοντες
πραγματοποιήθηκε με ιδιαίτερη επιτυχία η ημερίδα του Τμήματος Φυσικοθεραπείας, της Σχολής
Επιστημών Υγείας, του Πανεπιστημίου Θεσσαλίας με την 5η Υγειονομική Περιφέρεια και το Δήμο Λαμιέων
στο Πολιτιστικό Κέντρο με τίτλο: «Η Φυσικοθεραπεία στην Πρωτοβάθμια Φροντίδα
Υγείας: Προσφορά – Δυνατότητες – Προοπτικές».

Στόχος της ημερίδας ήταν να αναδείξει την επιδραστικότητα της Φυσικοθεραπείας,  να ενισχύσει
τη  διεπιστημονική συνεργασία, να ενθαρρύνει την υλοποίηση ολοκληρωμένων προγραμμάτων πρόληψης
και αποκατάστασης καθώς και, να αναδείξει το ρόλο του Φυσικοθεραπευτή στις υπηρεσίες ψηφιακής
θεραπευτικής σε δομές Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας.

Την εκδήλωση χαιρέτισε η Αναπληρώτρια Υπουργός Υγείας Μίνα Γκάγκα, ο Διοικητής της 5ης
Υγειονομικής Περιφέρειας Θεσσαλίας – Στερεάς Φώτης Σερέτης, ακαδημαϊκά και υγειονομικά στελέχη
της Φυσικοθεραπείας καθώς και ο Δήμαρχος Λαμιέων Θύμιος Καραΐσκος, ο οποίος εξήρε το έργο που
επιτελούν υπερτονίζοντας παράλληλα την ξεχωριστή σημασία που έχει για την πόλη και την ευρύτερη
περιοχή η λειτουργία του Τμήματος Φυσικοθεραπείας στα επιστημονικά δεδομένα και τις υπηρεσίες προς
όφελος των πολιτών.

https://www.stereanews.gr/2022/06/i-aftodioikisi-sthrizei-tin-fysikotherapeia-stin-protovathmia/


https://www.stereanews.gr/

 Publication date: 05/06/2022 21:42

 Alexa ranking (Greece): 0

 link

Στηρίζουμε και θα στηρίζουμε τέτοιες πρωτοβουλίες που εξελίσσουν και ενισχύουν την ποιότητα ζωής
μας με την Τοπική Αυτοδιοίκηση να συμβάλλει ουσιαστικά στα οφέλη του εθνικού συστήματος υγείας και
στη Λαμία νιώθουμε περήφανοι που έχουμε μαζί μας αυτή την Υγειονομική Περιφέρεια και αυτό το Τμήμα
Φυσικοθεραπείας κατέληξε ο Δήμαρχος Λαμιέων.

https://www.stereanews.gr/2022/06/i-aftodioikisi-sthrizei-tin-fysikotherapeia-stin-protovathmia/
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Φυσικοθεραπευτές: Πάγιο αίτημα η αναστολή της προκράτησης του claw-
back

Με επιστολή προς τον Υπουργό Υγείας Θάνο Πλεύρη , ο Πανελλήνιος Σύλλογος Φυσικοθεραπευτών –
Π.Σ.Φ. ΝΠΔΔ, για μια ακόμη φορά, ζητά την κατάργηση του  claw-back και του rebate, προβλήματα που
ταλανίζουν τους 2.500 συμβεβλημένους με τον ΕΟΠΥΥ φυσικοθεραπευτές.

Πάγιο αίτημα του Π.Σ.Φ., όπως και των υπολοίπων παρόχων ΠΦΥ, αποτελεί επίσης και η αναστολή της
προκράτησης του claw-back του 2022, όπως επίσης και το «κούρεμα» των παλαιών οφειλών claw-back.

Ο πρόεδρος του Π.Σ.Φ. Πέτρος Λυμπερίδης δηλώνει σχετικά: «Είναι απίστευτο το γεγονός ότι σε μια
σύγχρονη και ευνομούμενη δυτικοευρωπαϊκή χώρα, μια σειρά από επαγγελματικούς κλάδους που
εκπροσωπούν δεκάδες χιλιάδες επαγγελματίες, συνεχίζουν να εισπράττουν τις αμοιβές για τις υπηρεσίες
που παρέχουν, κουρεμένες κατά 40-50% ετσιθελικά. Ένα, ούτως ή άλλως, άδικο μέτρο, το οποίο όμως
αποτέλεσε την αναγκαστική συνεισφορά των φορέων της ΠΦΥ έτσι ώστε να ορθοποδήσει η χώρα κατά τη
διάρκεια των μνημονίων, το συνεχίζουν οι κυβερνήσεις. Η δαπάνη της φυσικοθεραπείας είναι αυξημένη
σε σύγκριση με το 2021 κατά περίπου 15%, ενώ ο προϋπολογισμός το 2022 μάλλον θα είναι ο ίδιος. Οι
φυσικοθεραπευτές όμως – ως γνωστόν – παρέχουν υπηρεσίες και δεν συνταγογραφούν, ούτε και μπορούν
να αρνηθούν την εκτέλεση παραπεμπτικών για τις θεραπείες που έχουν ανάγκη οι πολίτες. Άρα δεν
ευθύνονται για την αυξημένη ζήτηση.

Έχουμε επαναλάβει δεκάδες φορές ότι οι φυσικοθεραπευτές και όλοι οι κλάδοι εν γένει που προσφέρουν
υπηρεσίες Πρωτοβάθμιας Υγείας στην Ελλάδα αντιμετωπίζουν σοβαρότατα προβλήματα βιωσιμότητας,
προβλήματα που εντάθηκαν περαιτέρω κατά τη διάρκεια της πανδημίας και αναμένεται να κορυφωθούν,
δεδομένης και της παγκόσμιας οικονομικής κατάστασης. Ζητάμε από τον ΕΟΠΥΥ και τον υπ. Υγείας Θ.
Πλεύρη την άμεση ενίσχυση του προϋπολογισμού της φυσικοθεραπείας και τον μηδενισμό του claw-back
και του rebate».

Πηγή: Φυσικοθεραπευτές: Πάγιο αίτημα η αναστολή της προκράτησης του claw-back

Εισάγετε το email σας για εγγραφή στην υπηρεσία αποστολής ειδοποιήσεων μέσω email για νέες
δημοσιεύσεις.

Διεύθυνση email Διεύθυνση email

Εγγραφή

Ενημερωθείτε καθημερινά από την ιστοσελίδα forkeratea.com επιλέγοντας να λαμβάνετε το ηλεκτρονικό
newsletter. Γράψτε παρακάτω το email σας.
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Φυσικοθεραπευτές: Πάγιο αίτημα η αναστολή της προκράτησης του claw-
back

Με επιστολή προς τον Υπουργό Υγείας Θάνο Πλεύρη , ο Πανελλήνιος Σύλλογος Φυσικοθεραπευτών –
Π.Σ.Φ. ΝΠΔΔ, για μια ακόμη φορά, ζητά την κατάργηση του  claw-back και του rebate, προβλήματα που
ταλανίζουν τους 2.500 συμβεβλημένους με τον ΕΟΠΥΥ φυσικοθεραπευτές.

Συγκεκριμένα, μέχρι σήμερα ο ΕΟΠΥΥ και το Υπουργείο Υγείας δεν έχουν κοινοποιήσει τον προϋπολογισμό
για τις φυσικοθεραπείες που αφορά το 2022 και δεν έχουν παρουσιαστεί οι τρόποι αντιμετώπισης του
claw-back και οι μεταρρυθμιστικές τομές, παρόλο που ο Π.Σ.Φ. έχει καταθέσει πολλές φορές προτάσεις
για λύσεις των θεμάτων αυτών.

Πάγιο αίτημα του Π.Σ.Φ., όπως και των υπολοίπων παρόχων ΠΦΥ, αποτελεί επίσης και η αναστολή της
προκράτησης του claw-back του 2022, όπως επίσης και το «κούρεμα» των παλαιών οφειλών claw-back.

Ο πρόεδρος του Π.Σ.Φ. Πέτρος Λυμπερίδης δηλώνει σχετικά: «Είναι απίστευτο το γεγονός ότι σε μια
σύγχρονη και ευνομούμενη δυτικοευρωπαϊκή χώρα, μια σειρά από επαγγελματικούς κλάδους που
εκπροσωπούν δεκάδες χιλιάδες επαγγελματίες, συνεχίζουν να εισπράττουν τις αμοιβές για τις υπηρεσίες
που παρέχουν, κουρεμένες κατά 40-50% ετσιθελικά. Ένα, ούτως ή άλλως, άδικο μέτρο, το οποίο όμως
αποτέλεσε την αναγκαστική συνεισφορά των φορέων της ΠΦΥ έτσι ώστε να ορθοποδήσει η χώρα κατά τη
διάρκεια των μνημονίων, το συνεχίζουν οι κυβερνήσεις. Η δαπάνη της φυσικοθεραπείας είναι αυξημένη
σε σύγκριση με το 2021 κατά περίπου 15%, ενώ ο προϋπολογισμός το 2022 μάλλον θα είναι ο ίδιος. Οι
φυσικοθεραπευτές όμως – ως γνωστόν – παρέχουν υπηρεσίες και δεν συνταγογραφούν, ούτε και μπορούν
να αρνηθούν την εκτέλεση παραπεμπτικών για τις θεραπείες που έχουν ανάγκη οι πολίτες. Άρα δεν
ευθύνονται για την αυξημένη ζήτηση.

Έχουμε επαναλάβει δεκάδες φορές ότι οι φυσικοθεραπευτές και όλοι οι κλάδοι εν γένει που
προσφέρουν υπηρεσίες Πρωτοβάθμιας Υγείας στην Ελλάδα αντιμετωπίζουν σοβαρότατα
προβλήματα βιωσιμότητας, προβλήματα που εντάθηκαν περαιτέρω κατά τη διάρκεια της
πανδημίας και αναμένεται να κορυφωθούν, δεδομένης και της παγκόσμιας οικονομικής
κατάστασης. Ζητάμε από τον ΕΟΠΥΥ και τον υπ. Υγείας Θ. Πλεύρη την άμεση ενίσχυση του
προϋπολογισμού της φυσικοθεραπείας και τον μηδενισμό του claw-back και του rebate».

Πηγή
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Φυσικοθεραπευτές: Πάγιο αίτημα η αναστολή της προκράτησης του claw-
back

Με επιστολή προς τον Υπουργό Υγείας Θάνο Πλεύρη , ο Πανελλήνιος Σύλλογος Φυσικοθεραπευτών –
Π.Σ.Φ. ΝΠΔΔ, για μια ακόμη φορά, ζητά την κατάργηση του  claw-back και του rebate, προβλήματα που
ταλανίζουν τους 2.500 συμβεβλημένους με τον ΕΟΠΥΥ φυσικοθεραπευτές.

Συγκεκριμένα, μέχρι σήμερα ο ΕΟΠΥΥ και το Υπουργείο Υγείας δεν έχουν κοινοποιήσει τον προϋπολογισμό
για τις φυσικοθεραπείες που αφορά το 2022 και δεν έχουν παρουσιαστεί οι τρόποι αντιμετώπισης του
claw-back και οι μεταρρυθμιστικές τομές, παρόλο που ο Π.Σ.Φ. έχει καταθέσει πολλές φορές προτάσεις
για λύσεις των θεμάτων αυτών.

Πάγιο αίτημα του Π.Σ.Φ., όπως και των υπολοίπων παρόχων ΠΦΥ, αποτελεί επίσης και η αναστολή της
προκράτησης του claw-back του 2022, όπως επίσης και το «κούρεμα» των παλαιών οφειλών claw-back.

Ο πρόεδρος του Π.Σ.Φ. Πέτρος Λυμπερίδης δηλώνει σχετικά: «Είναι απίστευτο το γεγονός ότι σε μια
σύγχρονη και ευνομούμενη δυτικοευρωπαϊκή χώρα, μια σειρά από επαγγελματικούς κλάδους που
εκπροσωπούν δεκάδες χιλιάδες επαγγελματίες, συνεχίζουν να εισπράττουν τις αμοιβές για τις υπηρεσίες
που παρέχουν, κουρεμένες κατά 40-50% ετσιθελικά. Ένα, ούτως ή άλλως, άδικο μέτρο, το οποίο όμως
αποτέλεσε την αναγκαστική συνεισφορά των φορέων της ΠΦΥ έτσι ώστε να ορθοποδήσει η χώρα κατά τη
διάρκεια των μνημονίων, το συνεχίζουν οι κυβερνήσεις. Η δαπάνη της φυσικοθεραπείας είναι αυξημένη
σε σύγκριση με το 2021 κατά περίπου 15%, ενώ ο προϋπολογισμός το 2022 μάλλον θα είναι ο ίδιος. Οι
φυσικοθεραπευτές όμως – ως γνωστόν – παρέχουν υπηρεσίες και δεν συνταγογραφούν, ούτε και μπορούν
να αρνηθούν την εκτέλεση παραπεμπτικών για τις θεραπείες που έχουν ανάγκη οι πολίτες. Άρα δεν
ευθύνονται για την αυξημένη ζήτηση.

Έχουμε επαναλάβει δεκάδες φορές ότι οι φυσικοθεραπευτές και όλοι οι κλάδοι εν γένει που προσφέρουν
υπηρεσίες Πρωτοβάθμιας Υγείας στην Ελλάδα αντιμετωπίζουν σοβαρότατα προβλήματα βιωσιμότητας,
προβλήματα που εντάθηκαν περαιτέρω κατά τη διάρκεια της πανδημίας και αναμένεται να κορυφωθούν,
δεδομένης και της παγκόσμιας οικονομικής κατάστασης. Ζητάμε από τον ΕΟΠΥΥ και τον υπ. Υγείας Θ.
Πλεύρη την άμεση ενίσχυση του προϋπολογισμού της φυσικοθεραπείας και τον μηδενισμό του claw-back
και του rebate».

https://adieksodos.gr/fysikotherapeftes-pagio-aitima-i-anastoli-tis-prokratisis-tou-claw-back/
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Φυσικοθεραπευτές: Πάγιο αίτημα η αναστολή της προκράτησης του claw-
back

Με επιστολή προς τον Υπουργό Υγείας Θάνο Πλεύρη , ο Πανελλήνιος Σύλλογος Φυσικοθεραπευτών -
Π.Σ.Φ. ΝΠΔΔ, για μια ακόμη φορά, ζητά την κατάργηση του  claw-back και του rebate, προβλήματα που
ταλανίζουν τους 2.500 συμβεβλημένους με τον ΕΟΠΥΥ φυσικοθεραπευτές.

Συγκεκριμένα, μέχρι σήμερα ο ΕΟΠΥΥ και το Υπουργείο Υγείας δεν έχουν κοινοποιήσει τον προϋπολογισμό
για τις φυσικοθεραπείες που αφορά το 2022 και δεν έχουν παρουσιαστεί οι τρόποι αντιμετώπισης του
claw-back και οι μεταρρυθμιστικές τομές, παρόλο που ο Π.Σ.Φ. έχει καταθέσει πολλές φορές προτάσεις
για λύσεις των θεμάτων αυτών.

Πάγιο αίτημα του Π.Σ.Φ., όπως και των υπολοίπων παρόχων ΠΦΥ, αποτελεί επίσης και η αναστολή της
προκράτησης του claw-back του 2022, όπως επίσης και το «κούρεμα» των παλαιών οφειλών claw-back.

Ο πρόεδρος του Π.Σ.Φ. Πέτρος Λυμπερίδης δηλώνει σχετικά: «Είναι απίστευτο το γεγονός ότι σε μια
σύγχρονη και ευνομούμενη δυτικοευρωπαϊκή χώρα, μια σειρά από επαγγελματικούς κλάδους που
εκπροσωπούν δεκάδες χιλιάδες επαγγελματίες, συνεχίζουν να εισπράττουν τις αμοιβές για τις υπηρεσίες
που παρέχουν, κουρεμένες κατά 40-50% ετσιθελικά. Ένα, ούτως ή άλλως, άδικο μέτρο, το οποίο όμως
αποτέλεσε την αναγκαστική συνεισφορά των φορέων της ΠΦΥ έτσι ώστε να ορθοποδήσει η χώρα κατά τη
διάρκεια των μνημονίων, το συνεχίζουν οι κυβερνήσεις. Η δαπάνη της φυσικοθεραπείας είναι αυξημένη
σε σύγκριση με το 2021 κατά περίπου 15%, ενώ ο προϋπολογισμός το 2022 μάλλον θα είναι ο ίδιος. Οι
φυσικοθεραπευτές όμως - ως γνωστόν - παρέχουν υπηρεσίες και δεν συνταγογραφούν, ούτε και μπορούν
να αρνηθούν την εκτέλεση παραπεμπτικών για τις θεραπείες που έχουν ανάγκη οι πολίτες. Άρα δεν
ευθύνονται για την αυξημένη ζήτηση.

Έχουμε επαναλάβει δεκάδες φορές ότι οι φυσικοθεραπευτές και όλοι οι κλάδοι εν γένει που
προσφέρουν υπηρεσίες Πρωτοβάθμιας Υγείας στην Ελλάδα αντιμετωπίζουν σοβαρότατα
προβλήματα βιωσιμότητας, προβλήματα που εντάθηκαν περαιτέρω κατά τη διάρκεια της
πανδημίας και αναμένεται να κορυφωθούν, δεδομένης και της παγκόσμιας οικονομικής
κατάστασης. Ζητάμε από τον ΕΟΠΥΥ και τον υπ. Υγείας Θ. Πλεύρη την άμεση ενίσχυση του
προϋπολογισμού της φυσικοθεραπείας και τον μηδενισμό του claw-back και του rebate».

https://www.cnn.gr/ellada/story/315018/fysikotherapeytes-pagio-aitima-i-anastoli-tis-prokratisis-toy-claw-back-toy-2022
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Την κατάργηση του claw-back και του rebate ζητά, για πολλοστή φορά, ο
Πανελλήνιος Σύλλογος Φυσικοθεραπευτών από τον υπ. Υγείας Θ. Πλεύρη

Από
Άννα Σταυράκη
-

Πάγιο αίτημα του Π.Σ.Φ. και η αναστολή της προκράτησης του claw-back του 2022 και το
«κούρεμα» των παλαιών οφειλών claw-back

Με επιστολή προς τον Υπουργό Υγείας κο Θάνο Πλεύρη, ο Πανελλήνιος Σύλλογος Φυσικοθεραπευτών  –
Π.Σ.Φ. ΝΠΔΔ, για μια ακόμη φορά, ζητά την κατάργηση του  claw-back και του rebate,  προβλήματα που
ταλανίζουν τους 2.500 συμβεβλημένους με τον ΕΟΠΥΥ φυσικοθεραπευτές.

Πιο συγκεκριμένα, μέχρι σήμερα ο ΕΟΠΥΥ και το Υπουργείο Υγείας δεν έχουν κοινοποιήσει τον
προϋπολογισμό για τις φυσικοθεραπείες που αφορά το 2022 και δεν έχουν παρουσιαστεί οι τρόποι
αντιμετώπισης του claw-back και οι μεταρρυθμιστικές τομές, παρόλο που ο Π.Σ.Φ. έχει καταθέσει πολλές
φορές προτάσεις για λύσεις των θεμάτων αυτών.

Πάγιο αίτημα του Π.Σ.Φ., όπως και των υπολοίπων παρόχων ΠΦΥ, αποτελεί επίσης και η αναστολή της
προκράτησης του claw-back του 2022, όπως επίσης και το «κούρεμα» των παλαιών οφειλών claw-back.

Ο πρόεδρος του Π.Σ.Φ. Πέτρος Λυμπερίδης δηλώνει σχετικά: «Είναι απίστευτο το γεγονός ότι σε μια
σύγχρονη και ευνομούμενη δυτικοευρωπαϊκή χώρα, μια σειρά από επαγγελματικούς κλάδους που
εκπροσωπούν δεκάδες χιλιάδες επαγγελματίες, συνεχίζουν να εισπράττουν τις αμοιβές για τις υπηρεσίες
που παρέχουν, κουρεμένες κατά 40-50% ετσιθελικά. Ένα, ούτως ή άλλως, άδικο μέτρο, το οποίο όμως
αποτέλεσε την αναγκαστική συνεισφορά των φορέων της ΠΦΥ έτσι ώστε να ορθοποδήσει η χώρα κατά τη
διάρκεια των μνημονίων, το συνεχίζουν οι κυβερνήσεις. Η δαπάνη της φυσικοθεραπείας είναι αυξημένη σε
σύγκριση με το 2021 κατά περίπου 15%, ενώ ο προϋπολογισμός το 2022 μάλλον θα είναι ο ίδιος. Οι
φυσικοθεραπευτές όμως – ως γνωστόν – παρέχουν υπηρεσίες και δεν συνταγογραφούν, ούτε και μπορούν
να αρνηθούν την εκτέλεση παραπεμπτικών για τις θεραπείες που έχουν ανάγκη οι πολίτες. Άρα δεν
ευθύνονται για την αυξημένη ζήτηση.

Έχουμε επαναλάβει δεκάδες φορές ότι οι φυσικοθεραπευτές και όλοι οι κλάδοι εν γένει που προσφέρουν
υπηρεσίες Πρωτοβάθμιας Υγείας στην Ελλάδα αντιμετωπίζουν σοβαρότατα προβλήματα βιωσιμότητας,
προβλήματα που εντάθηκαν περαιτέρω κατά τη διάρκεια της πανδημίας και αναμένεται να κορυφωθούν,
δεδομένης και της παγκόσμιας οικονομικής κατάστασης. Ζητάμε από τον ΕΟΠΥΥ και τον υπ. Υγείας Θ.
Πλεύρη την άμεση ενίσχυση του προϋπολογισμού της φυσικοθεραπείας και τον μηδενισμό του claw-back
και του rebate».

https://iatro.gr/tin-katargisi-toy-claw-back-kai-toy-rebate-zita-gia-pollosti-fora-o-panellinios-syllogos-fysikotherapeyton-apo-ton-yp-ygeias-th-pleyri/
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Φυσικόθεραπετές: Ζητούν την άμεση κατάργηση του clawback από τον Υπ.
Υγείας

Την κατάργηση του claw-back και του rebate ζητά για πολλοστή φορά ο Πανελλήνιος Σύλλογος
Φυσικοθεραπευτώναπό τον υπ. Υγείας Θ. Πλεύρη.

Με επιστολή προς τον Υπουργό Υγείας κο Θάνο Πλεύρη,ο Πανελλήνιος Σύλλογος Φυσικοθεραπευτών -
Π.Σ.Φ. ΝΠΔΔ, για μια ακόμη φορά, ζητά την κατάργηση του claw-back και του rebate, προβλήματα που
ταλανίζουν τους 2.500 συμβεβλημένους με τον ΕΟΠΥΥ φυσικοθεραπευτές.

Πιο συγκεκριμένα, μέχρι σήμερα ο ΕΟΠΥΥ και το Υπουργείο Υγείας δεν έχουν κοινοποιήσει τον
προϋπολογισμό για τις φυσικοθεραπείες που αφορά το 2022 και δεν έχουν παρουσιαστεί οι τρόποι
αντιμετώπισης του claw-back και οι μεταρρυθμιστικές τομές, παρόλο που ο Π.Σ.Φ. έχει καταθέσει πολλές
φορές προτάσεις για λύσεις των θεμάτων αυτών.

Πάγιο αίτημα του Π.Σ.Φ., όπως και των υπολοίπων παρόχων ΠΦΥ, αποτελεί επίσης και η αναστολή της
προκράτησης του claw-back του 2022, όπως επίσης και το «κούρεμα» των παλαιών οφειλών claw-back.

Ο πρόεδρος του Π.Σ.Φ. Πέτρος Λυμπερίδης δηλώνει σχετικά: «Είναι απίστευτο το γεγονός ότι σε μια
σύγχρονη και ευνομούμενη δυτικοευρωπαϊκή χώρα, μια σειρά από επαγγελματικούς κλάδους που
εκπροσωπούν δεκάδες χιλιάδες επαγγελματίες, συνεχίζουν να εισπράττουν τις αμοιβές για τις υπηρεσίες
που παρέχουν, κουρεμένες κατά 40-50% ετσιθελικά. Ένα, ούτως ή άλλως, άδικο μέτρο, το οποίο όμως
αποτέλεσε την αναγκαστική συνεισφορά των φορέων της ΠΦΥ έτσι ώστε να ορθοποδήσει η χώρα κατά τη
διάρκεια των μνημονίων, το συνεχίζουν οι κυβερνήσεις. Η δαπάνη της φυσικοθεραπείας είναι αυξημένη σε
σύγκριση με το 2021 κατά περίπου 15%, ενώ ο προϋπολογισμός το 2022 μάλλον θα είναι ο ίδιος. Οι
φυσικοθεραπευτές όμως -ως γνωστόν - παρέχουν υπηρεσίες και δεν συνταγογραφούν,ούτεκαι μπορούν να
αρνηθούν την εκτέλεση παραπεμπτικών για τις θεραπείες που έχουν ανάγκη οι πολίτες. Άρα δεν
ευθύνονται για την αυξημένη ζήτηση.

Έχουμε επαναλάβει δεκάδες φορές ότι οι φυσικοθεραπευτές και όλοι οι κλάδοι εν γένει που προσφέρουν
υπηρεσίες Πρωτοβάθμιας Υγείας στην Ελλάδα αντιμετωπίζουν σοβαρότατα προβλήματα βιωσιμότητας,
προβλήματα που εντάθηκαν περαιτέρω κατά τη διάρκεια της πανδημίας και αναμένεται να κορυφωθούν,
δεδομένης και της παγκόσμιας οικονομικής κατάστασης. Ζητάμε από τον ΕΟΠΥΥ και τον υπ. Υγείας Θ.
Πλεύρη την άμεση ενίσχυση του προϋπολογισμού της φυσικοθεραπείας και τον μηδενισμό του claw-back
και του rebate».

Health ανα Tag:

ΠΣΦ
ΦΥΣΙΚΟΘΕΡΑΠΕΥΤΕΣ
CLAWBACK
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Την κατάργηση claw-back και rebate ζητούν, για πολλοστή φορά, οι
Φυσικοθεραπευτές

Πάγιο αίτημα του Π.Σ.Φ. η αναστολή της προκράτησης του claw-back του 2022 και το
«κούρεμα» των παλαιών οφειλών claw-back.

Ειδικότερα, με επιστολή προς τον υπουργό Υγείας, Θάνο Πλεύρη, ο Πανελλήνιος Σύλλογος
Φυσικοθεραπευτών - Π.Σ.Φ. ΝΠΔΔ, για μια ακόμη φορά, ζητά την κατάργηση του claw-back και
του rebate, προβλήματα που ταλανίζουν τους 2.500 συμβεβλημένους με τον ΕΟΠΥΥ
φυσικοθεραπευτές.

Μέχρι σήμερα, ο ΕΟΠΥΥ και το υπουργείο Υγείας δεν έχουν κοινοποιήσει τον προϋπολογισμό για τις
φυσικοθεραπείες που αφορά το 2022 και δεν έχουν παρουσιαστεί οι τρόποι αντιμετώπισης του claw-back
και οι μεταρρυθμιστικές τομές, παρόλο που ο Π.Σ.Φ. έχει καταθέσει πολλές φορές προτάσεις για λύσεις
των θεμάτων αυτών.

Πάγιο αίτημα του Π.Σ.Φ., όπως και των υπολοίπων παρόχων ΠΦΥ, αποτελεί επίσης και η αναστολή της
προκράτησης του claw-back του 2022, όπως επίσης και το «κούρεμα» των παλαιών οφειλών claw-back.

Ο πρόεδρος του Π.Σ.Φ. Πέτρος Λυμπερίδης δηλώνει σχετικά: «Είναι απίστευτο το γεγονός ότι σε μια
σύγχρονη και ευνομούμενη δυτικοευρωπαϊκή χώρα, μια σειρά από επαγγελματικούς κλάδους που
εκπροσωπούν δεκάδες χιλιάδες επαγγελματίες, συνεχίζουν να εισπράττουν τις αμοιβές για τις υπηρεσίες
που παρέχουν, κουρεμένες κατά 40-50% ετσιθελικά. Ένα, ούτως ή άλλως, άδικο μέτρο, το οποίο όμως
αποτέλεσε την αναγκαστική συνεισφορά των φορέων της ΠΦΥ έτσι ώστε να ορθοποδήσει η χώρα κατά τη
διάρκεια των μνημονίων, το συνεχίζουν οι κυβερνήσεις. Η δαπάνη της φυσικοθεραπείας είναι αυξημένη σε
σύγκριση με το 2021 κατά περίπου 15%, ενώ ο προϋπολογισμός το 2022 μάλλον θα είναι ο ίδιος. Οι
φυσικοθεραπευτές όμως - ως γνωστόν - παρέχουν υπηρεσίες και δεν συνταγογραφούν, ούτε και μπορούν
να αρνηθούν την εκτέλεση παραπεμπτικών για τις θεραπείες που έχουν ανάγκη οι πολίτες. Άρα δεν
ευθύνονται για την αυξημένη ζήτηση.

Έχουμε επαναλάβει δεκάδες φορές ότι οι φυσικοθεραπευτές και όλοι οι κλάδοι εν γένει που προσφέρουν
υπηρεσίες Πρωτοβάθμιας Υγείας στην Ελλάδα αντιμετωπίζουν σοβαρότατα προβλήματα βιωσιμότητας,
προβλήματα που εντάθηκαν περαιτέρω κατά τη διάρκεια της πανδημίας και αναμένεται να κορυφωθούν,
δεδομένης και της παγκόσμιας οικονομικής κατάστασης. Ζητάμε από τον ΕΟΠΥΥ και τον υπ. Υγείας Θ.
Πλεύρη την άμεση ενίσχυση του προϋπολογισμού της φυσικοθεραπείας και τον μηδενισμό του claw-back
και του rebate».

https://dailypharmanews.gr/site/post/25490/Tin-katargisi-claw-back-kai-rebate-zitoun--gia-pollosti-fora--oi-Fusikotherapeutes-
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ΠΣΦ: Κατάργηση του clawback ζητούν από το Υπουργείο Υγείας οι
φυσικοθεραπευτές

Την κατάργηση του μέτρου των υποχρεωτικών επιστροφών και εκπτώσεων (clawback και rebate) ζητά ο
Πανελλήνιος Σύλλογος Φυσικοθεραπευτών από τον υπ. Υγείας Θ. Πλεύρη.

Πάγιο αίτημα του Π.Σ.Φ. και η αναστολή της προκράτησης του claw-back του 2022 και το «κούρεμα» των
παλαιών οφειλών claw-back.

Με επιστολή προς τον Υπουργό Υγείας κο Θάνο Πλεύρη, ο Πανελλήνιος Σύλλογος Φυσικοθεραπευτών –
Π.Σ.Φ. ΝΠΔΔ, για μια ακόμη φορά, ζητά την κατάργηση του claw-back και του rebate, προβλήματα που
ταλανίζουν τους 2.500 συμβεβλημένους με τον ΕΟΠΥΥ φυσικοθεραπευτές.

Πιο συγκεκριμένα, μέχρι σήμερα ο ΕΟΠΥΥ και το Υπουργείο Υγείας δεν έχουν κοινοποιήσει τον
προϋπολογισμό για τις φυσικοθεραπείες που αφορά το 2022 και δεν έχουν παρουσιαστεί οι τρόποι
αντιμετώπισης του claw-back και οι μεταρρυθμιστικές τομές, παρόλο που ο Π.Σ.Φ. έχει καταθέσει πολλές
φορές προτάσεις για λύσεις των θεμάτων αυτών.

Πάγιο αίτημα του Π.Σ.Φ., όπως και των υπολοίπων παρόχων ΠΦΥ, αποτελεί επίσης και η αναστολή της
προκράτησης του claw-back του 2022, όπως επίσης και το «κούρεμα» των παλαιών οφειλών claw-back.
Ο πρόεδρος του Π.Σ.Φ. Πέτρος Λυμπερίδης δηλώνει σχετικά:

«Είναι απίστευτο το γεγονός ότι σε μια σύγχρονη και ευνομούμενη δυτικοευρωπαϊκή χώρα, μια σειρά από
επαγγελματικούς κλάδους που εκπροσωπούν δεκάδες χιλιάδες επαγγελματίες, συνεχίζουν να εισπράττουν
τις αμοιβές για τις υπηρεσίες που παρέχουν, κουρεμένες κατά 40-50% ετσιθελικά. Ένα, ούτως ή άλλως,
άδικο μέτρο, το οποίο όμως αποτέλεσε την αναγκαστική συνεισφορά των φορέων της ΠΦΥ έτσι ώστε να
ορθοποδήσει η χώρα κατά τη διάρκεια των μνημονίων, το συνεχίζουν οι κυβερνήσεις. Η δαπάνη της
φυσικοθεραπείας είναι αυξημένη σε σύγκριση με το 2021 κατά περίπου 15%, ενώ ο προϋπολογισμός το
2022 μάλλον θα είναι ο ίδιος. Οι φυσικοθεραπευτές όμως – ως γνωστόν – παρέχουν υπηρεσίες και δεν
συνταγογραφούν, ούτε και μπορούν να αρνηθούν την εκτέλεση παραπεμπτικών για τις θεραπείες που
έχουν ανάγκη οι πολίτες. Άρα δεν ευθύνονται για την αυξημένη ζήτηση.
Έχουμε επαναλάβει δεκάδες φορές ότι οι φυσικοθεραπευτές και όλοι οι κλάδοι εν γένει που προσφέρουν
υπηρεσίες Πρωτοβάθμιας Υγείας στην Ελλάδα αντιμετωπίζουν σοβαρότατα προβλήματα βιωσιμότητας,
προβλήματα που εντάθηκαν περαιτέρω κατά τη διάρκεια της πανδημίας και αναμένεται να κορυφωθούν,
δεδομένης και της παγκόσμιας οικονομικής κατάστασης. Ζητάμε από τον ΕΟΠΥΥ και τον υπ. Υγείας Θ.
Πλεύρη την άμεση ενίσχυση του προϋπολογισμού της φυσικοθεραπείας και τον μηδενισμό του claw-back
και του rebate».

https://www.iatropedia.gr/eidiseis/psf-katargisi-tou-clawback-zitoun-apo-to-ypourgeio-ygeias-oi-fysikotherapeftes/155781/
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Λυμπερίδης: Την κατάργηση του clawback και rebate ζητά ο ΠΣΦ

Λυμπερίδης: Την κατάργηση του clawback
και rebate ζητά ο ΠΣΦ
03/06/2022
1649
ΑρχικήΠολιτική

Την κατάργηση του clawback και του rebate ζητά, για πολλοστή φορά, ο Πανελλήνιος Σύλλογος
Φυσικοθεραπευτών (ΠΣΦ) από τον υπουργό Υγείας, Θάνο Πλεύρη.

ΔΩΡΕΑΝ ΕΓΓΡΑΦΗ ΣΤΟ NEWSLETTER
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Πάγιο αίτημα του ΠΣΦ και η αναστολή της προκράτησης του claw-back του 2022 και το «κούρεμα» των
παλαιών οφειλών clawback

Με επιστολή προς τον Υπουργό Υγείας κο Θάνο Πλεύρη, ο Πανελλήνιος Σύλλογος Φυσικοθεραπευτών –
ΠΣΦ ΝΠΔΔ, για μια ακόμη φορά, ζητά την κατάργηση του clawback και του rebate, προβλήματα που
ταλανίζουν τους 2.500 συμβεβλημένους με τον ΕΟΠΥΥ φυσικοθεραπευτές.

Πιο συγκεκριμένα, μέχρι σήμερα ο ΕΟΠΥΥ και το Υπουργείο Υγείας δεν έχουν κοινοποιήσει τον
προϋπολογισμό για τις φυσικοθεραπείες που αφορά το 2022 και δεν έχουν παρουσιαστεί οι τρόποι
αντιμετώπισης του clawback και οι μεταρρυθμιστικές τομές, παρόλο που ο Π.Σ.Φ. έχει καταθέσει πολλές
φορές προτάσεις για λύσεις των θεμάτων αυτών.

Πάγιο αίτημα του ΠΣΦ, όπως και των υπολοίπων παρόχων ΠΦΥ, αποτελεί επίσης και η αναστολή της
προκράτησης του clawback του 2022, όπως επίσης και το «κούρεμα» των παλαιών οφειλών clawback.

Ο πρόεδρος του ΠΣΦ Πέτρος Λυμπερίδης δηλώνει σχετικά: «Είναι απίστευτο το γεγονός ότι σε μια
σύγχρονη και ευνομούμενη δυτικοευρωπαϊκή χώρα, μια σειρά από επαγγελματικούς κλάδους που
εκπροσωπούν δεκάδες χιλιάδες επαγγελματίες, συνεχίζουν να εισπράττουν τις αμοιβές για τις υπηρεσίες
που παρέχουν, κουρεμένες κατά 40-50% ετσιθελικά. Ένα, ούτως ή άλλως, άδικο μέτρο, το οποίο όμως
αποτέλεσε την αναγκαστική συνεισφορά των φορέων της ΠΦΥ έτσι ώστε να ορθοποδήσει η χώρα κατά τη
διάρκεια των μνημονίων, το συνεχίζουν οι κυβερνήσεις. Η δαπάνη της φυσικοθεραπείας είναι αυξημένη σε
σύγκριση με το 2021 κατά περίπου 15%, ενώ ο προϋπολογισμός το 2022 μάλλον θα είναι ο ίδιος. Οι
φυσικοθεραπευτές όμως – ως γνωστόν – παρέχουν υπηρεσίες και δεν συνταγογραφούν, ούτε και μπορούν
να αρνηθούν την εκτέλεση παραπεμπτικών για τις θεραπείες που έχουν ανάγκη οι πολίτες. Άρα δεν
ευθύνονται για την αυξημένη ζήτηση.

Έχουμε επαναλάβει δεκάδες φορές ότι οι φυσικοθεραπευτές και όλοι οι κλάδοι εν γένει που προσφέρουν
υπηρεσίες Πρωτοβάθμιας Υγείας στην Ελλάδα αντιμετωπίζουν σοβαρότατα προβλήματα βιωσιμότητας,
προβλήματα που εντάθηκαν περαιτέρω κατά τη διάρκεια της πανδημίας και αναμένεται να κορυφωθούν,
δεδομένης και της παγκόσμιας οικονομικής κατάστασης. Ζητάμε από τον ΕΟΠΥΥ και τον υπ. Υγείας Θ.
Πλεύρη την άμεση ενίσχυση του προϋπολογισμού της φυσικοθεραπείας και τον μηδενισμό του clawback
και του rebate».

Κάντε like στη σελίδα μας στο facebook για να μαθαίνετε όλα τα νέα

ΕΤΙΚΕΤΤΕΣ
clawback
rebate
ΕΟΠΥΥ
Θάνος Πλεύρης
ΠΣΦ
Υπουργείο Υγείας
φυσικοθεραπεία
Φυσικοθεραπευτής

Προηγούμενο άρθροΑτμοσφαιρική ρύπανση: Πρόβλεψη για το προσδόκιμο ζωής των Ελλήνων
Επόμενο άρθροELPEN – Ομάδα Αιγαίου: Μια σπουδαία πορεία 22 χρόνων

https://healthpharma.gr/operators/lymperidis-tin-katargisi-toy-clawback-kai-rebate-zita-o-psf/
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Clawback: Μετά τις φαρμακευτικές και τα εργαστήρια, ξεσηκώνονται και οι
φυσικοθεραπευτές

Ασκός του Αιόλου φαίνεται πως άνοιξε για το Υπουργείο Υγείας καθώς σειρά παίρνουν οι
φυσικοθεραπευτές στις πιέσεις για την κατάργηση του claw-back και του rebate. Σε επιστολή τους προς
τον υπουργό περιγράφουν την ασφυκτική κατάσταση στην οποία έχουν περιέλθει.

Με τους υπόλοιπους φορείς της ΠΦΥ συντάσσεται ο Πανελλήνιος Σύλλογος Φυσικοθεραπευτών
ζητώντας την αναστολή της προκράτησης του claw-back του 2022, όπως επίσης και το «κούρεμα» των
παλαιών οφειλών claw-back. Ο Πανελλήνιος Σύλλογος Φυσικοθεραπευτών ζητά την παρέμβαση του
υπουργού, για πολλοστή φορά, όπως αναφέρει στην ανακοίνωσή του, για την αναστολή της
προκράτησης του claw-back του 2022  και το «κούρεμα» των παλαιών οφειλών claw-back.  Εξαιτίας
αυτών των μέτρων  ασφυκτιούν οικονομικά 2.500 συμβεβλημένους με τον ΕΟΠΥΥ
φυσικοθεραπευτές.

Ταλαιπωρία υφίσταται ο κλάδος καθώς «μέχρι σήμερα ο ΕΟΠΥΥ και το Υπουργείο Υγείας δεν έχουν
κοινοποιήσει τον προϋπολογισμό για τις φυσικοθεραπείες που αφορά το 2022». Ανεπίλυτο παραμένει το
πρόβλημα  χωρίς να έχουν ανακοινωθεί από πλευρά της Πολιτείας τρόποι αντιμετώπισης του claw-back
και οι μεταρρυθμιστικές τομές, ενώ, όπως τονίζει ο Π.Σ.Φ. έχει καταθέσει πολλές φορές προτάσεις για τα
συγκεκριμένα ζητήματα.

Την ζοφερή κατάσταση για τους τους φορείς της Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας περιγράφει ο
πρόεδρος του Π.Σ.Φ. Πέτρος Λυμπερίδης  τονίζοντας ότι «είναι απίστευτο το γεγονός ότι σε μια
σύγχρονη και ευνομούμενη δυτικοευρωπαϊκή χώρα, μια σειρά από επαγγελματικούς κλάδους που
εκπροσωπούν δεκάδες χιλιάδες επαγγελματίες, συνεχίζουν να εισπράττουν τις αμοιβές για τις υπηρεσίες
που παρέχουν, κουρεμένες κατά 40-50% ετσιθελικά».  Χαρακτηρίζοντας άδικο μέτρο, το  επιβλήθηκε
στους φορείις της ΠΦΥ για «να ορθοποδήσει η χώρα κατά τη διάρκεια των μνημονίων, το συνεχίζουν οι
κυβερνήσεις» υπενθυμίζει ο κ. Λυμπερίδης.

Μια ανισσοροπία σε βάρος του βιώνει ο κλάδος καθώς από τη μια «η δαπάνη της φυσικοθεραπείας είναι
αυξημένη σε σύγκριση με το 2021 κατά περίπου 15% », ενώ από την άλλη πλευρά  «ο
προϋπολογισμός το 2022 μάλλον θα είναι ο ίδιος » τονίζει ο πρόεδρος του συλλόγου. Ωστόσο, στη
«μέγγενη» βρίσκονται οι φυσικοθεραπευτές, την στιγμή που «δεν συνταγογραφούν, ούτε και μπορούν να
αρνηθούν την εκτέλεση παραπεμπτικών για τις θεραπείες που έχουν ανάγκη οι πολίτες. Άρα δεν
ευθύνονται για την αυξημένη ζήτηση» σημειώνει χαρακτηριστικά ο κ. Λυμπερίδης.

Θέμα επιβίωσης αντιμετωπίζουν πια οι φυσικοθεραπευτές και όλοι οι κλάδοι εν γένει που προσφέρουν
υπηρεσίες Πρωτοβάθμιας Υγείας στην Ελλάδα σύμφωνα με τον πρόεδρο του ΠΣΦ καθώς τα «προβλήματα
που εντάθηκαν περαιτέρω κατά τη διάρκεια της πανδημίας  και αναμένεται να κορυφωθούν,
δεδομένης και της παγκόσμιας οικονομικής κατάστασης».  Κατόπιν αυτών ο ΠΣΦ αιτείται από τον ΕΟΠΥΥ
και τον υπ. Υγείας Θ. Πλεύρη «την άμεση ενίσχυση του προϋπολογισμού της φυσικοθεραπείας και τον
μηδενισμό του claw-back και του rebate».
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Την κατάργηση του claw-back και του rebate ζητά ο Πανελλήνιος Σύλλογος
Φυσικοθεραπευτών

Με επιστολή προς τον Υπουργό Υγείας κο Θάνο Πλεύρη, ο Πανελλήνιος Σύλλογος Φυσικοθεραπευτών –
Π.Σ.Φ. ΝΠΔΔ, για μια ακόμη φορά, ζητά την κατάργηση του claw-back και του rebate, προβλήματα που
ταλανίζουν τους 2.500 συμβεβλημένους με τον ΕΟΠΥΥ φυσικοθεραπευτές.
Πιο συγκεκριμένα, μέχρι σήμερα ο ΕΟΠΥΥ και το Υπουργείο Υγείας δεν έχουν κοινοποιήσει τον
προϋπολογισμό για τις φυσικοθεραπείες που αφορά το 2022 και δεν έχουν παρουσιαστεί οι τρόποι
αντιμετώπισης του claw-back και οι μεταρρυθμιστικές τομές, παρόλο που ο Π.Σ.Φ. έχει καταθέσει πολλές
φορές προτάσεις για λύσεις των θεμάτων αυτών.

Πάγιο αίτημα του Π.Σ.Φ., όπως και των υπολοίπων παρόχων ΠΦΥ, αποτελεί επίσης και η αναστολή της
προκράτησης του claw-back του 2022, όπως επίσης και το «κούρεμα» των παλαιών οφειλών claw-back.

Ο πρόεδρος του Π.Σ.Φ. Πέτρος Λυμπερίδης δηλώνει σχετικά: «Είναι απίστευτο το γεγονός ότι σε μια
σύγχρονη και ευνομούμενη δυτικοευρωπαϊκή χώρα, μια σειρά από επαγγελματικούς κλάδους που
εκπροσωπούν δεκάδες χιλιάδες επαγγελματίες, συνεχίζουν να εισπράττουν τις αμοιβές για τις υπηρεσίες
που παρέχουν, κουρεμένες κατά 40-50% ετσιθελικά. Ένα, ούτως ή άλλως, άδικο μέτρο, το οποίο όμως
αποτέλεσε την αναγκαστική συνεισφορά των φορέων της ΠΦΥ έτσι ώστε να ορθοποδήσει η χώρα κατά τη
διάρκεια των μνημονίων, το συνεχίζουν οι κυβερνήσεις. Η δαπάνη της φυσικοθεραπείας είναι αυξημένη σε
σύγκριση με το 2021 κατά περίπου 15%, ενώ ο προϋπολογισμός το 2022 μάλλον θα είναι ο ίδιος. Οι
φυσικοθεραπευτές όμως – ως γνωστόν – παρέχουν υπηρεσίες και δεν συνταγογραφούν, ούτε και μπορούν
να αρνηθούν την εκτέλεση παραπεμπτικών για τις θεραπείες που έχουν ανάγκη οι πολίτες. Άρα δεν
ευθύνονται για την αυξημένη ζήτηση.

Έχουμε επαναλάβει δεκάδες φορές ότι οι φυσικοθεραπευτές και όλοι οι κλάδοι εν γένει που προσφέρουν
υπηρεσίες Πρωτοβάθμιας Υγείας στην Ελλάδα αντιμετωπίζουν σοβαρότατα προβλήματα βιωσιμότητας,
προβλήματα που εντάθηκαν περαιτέρω κατά τη διάρκεια της πανδημίας και αναμένεται να κορυφωθούν,
δεδομένης και της παγκόσμιας οικονομικής κατάστασης. Ζητάμε από τον ΕΟΠΥΥ και τον υπ. Υγείας Θ.
Πλεύρη την άμεση ενίσχυση του προϋπολογισμού της φυσικοθεραπείας και τον μηδενισμό του claw-back
και του rebate».

http://15minutes.gr/tin-katargisi-toy-claw-back-kai-toy-rebate-zita-o-panellinios-syllogos-fysikotherapeyton/
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Την κατάργηση του claw-back και του rebate ζητά ο Πανελλήνιος Σύλλογος
Φυσικοθεραπευτών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
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Πάγιο αίτημα του Π.Σ.Φ. και η αναστολή της προκράτησης του claw-back του
2022 και το «κούρεμα» των παλαιών οφειλών claw-back

Με επιστολή προς τον Υπουργό Υγείας κο Θάνο Πλεύρη, ο Πανελλήνιος Σύλλογος
Φυσικοθεραπευτών  – Π.Σ.Φ. ΝΠΔΔ, για μια ακόμη φορά, ζητά την κατάργηση του 
claw-back και του rebate,  προβλήματα που ταλανίζουν τους 2.500 συμβεβλημένους
με τον ΕΟΠΥΥ φυσικοθεραπευτές.

Πιο συγκεκριμένα, μέχρι σήμερα ο ΕΟΠΥΥ και το Υπουργείο Υγείας δεν έχουν κοινοποιήσει τον
προϋπολογισμό για τις φυσικοθεραπείες που αφορά το 2022 και δεν έχουν παρουσιαστεί οι τρόποι
αντιμετώπισης του claw-back και οι μεταρρυθμιστικές τομές, παρόλο που ο Π.Σ.Φ. έχει καταθέσει πολλές
φορές προτάσεις για λύσεις των θεμάτων αυτών. 

Πάγιο αίτημα του Π.Σ.Φ., όπως και των υπολοίπων παρόχων ΠΦΥ, αποτελεί επίσης και η αναστολή της
προκράτησης του claw-back του 2022, όπως επίσης και το «κούρεμα» των παλαιών οφειλών claw-back.

Ο πρόεδρος του Π.Σ.Φ. Πέτρος Λυμπερίδης δηλώνει σχετικά: «Είναι απίστευτο το γεγονός ότι σε μια
σύγχρονη και ευνομούμενη δυτικοευρωπαϊκή χώρα, μια σειρά από επαγγελματικούς κλάδους που
εκπροσωπούν δεκάδες χιλιάδες επαγγελματίες, συνεχίζουν να εισπράττουν τις αμοιβές για τις υπηρεσίες
που παρέχουν, κουρεμένες κατά 40-50% ετσιθελικά. Ένα, ούτως ή άλλως, άδικο μέτρο, το οποίο όμως
αποτέλεσε την αναγκαστική συνεισφορά των φορέων της ΠΦΥ έτσι ώστε να ορθοποδήσει η χώρα κατά τη
διάρκεια των μνημονίων, το συνεχίζουν οι κυβερνήσεις. Η δαπάνη της φυσικοθεραπείας είναι αυξημένη σε
σύγκριση με το 2021 κατά περίπου 15%, ενώ ο προϋπολογισμός το 2022 μάλλον θα είναι ο ίδιος. Οι
φυσικοθεραπευτές όμως – ως γνωστόν – παρέχουν υπηρεσίες και δεν συνταγογραφούν, ούτε και μπορούν
να αρνηθούν την εκτέλεση παραπεμπτικών για τις θεραπείες που έχουν ανάγκη οι πολίτες. Άρα δεν
ευθύνονται για την αυξημένη ζήτηση.

Έχουμε επαναλάβει δεκάδες φορές ότι οι φυσικοθεραπευτές και όλοι οι κλάδοι εν γένει που προσφέρουν
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υπηρεσίες Πρωτοβάθμιας Υγείας στην Ελλάδα αντιμετωπίζουν σοβαρότατα προβλήματα βιωσιμότητας,
προβλήματα που εντάθηκαν περαιτέρω κατά τη διάρκεια της πανδημίας και αναμένεται να κορυφωθούν,
δεδομένης και της παγκόσμιας οικονομικής κατάστασης. Ζητάμε από τον ΕΟΠΥΥ και τον υπ. Υγείας Θ.
Πλεύρη την άμεση ενίσχυση του προϋπολογισμού της φυσικοθεραπείας και τον μηδενισμό του claw-back
και του rebate».
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Κατάργηση του claw-back και του rebate ζητεί ο Πανελλήνιος Σύλλογος
Φυσικοθεραπευτών

Με επιστολή προς τον Υπουργό Υγείας κο Θάνο Πλεύρη, ο Πανελλήνιος Σύλλογος Φυσικοθεραπευτών -
Π.Σ.Φ. ΝΠΔΔ, για μια ακόμη φορά, ζητά την κατάργηση του claw-back και του rebate, προβλήματα που
ταλανίζουν τους 2.500 συμβεβλημένους με τον ΕΟΠΥΥ φυσικοθεραπευτές. Πιο συγκεκριμένα, μέχρι
σήμερα ο ΕΟΠΥΥ και το Υπουργείο Υγείας δεν έχουν κοινοποιήσει τον προϋπολογισμό για τις
φυσικοθεραπείες που αφορά το 2022 και δεν έχουν παρουσιαστεί οι τρόποι αντιμετώπισης του claw-back
και οι μεταρρυθμιστικές τομές, παρόλο που ο Π.Σ.Φ. έχει καταθέσει πολλές φορές προτάσεις για λύσεις
των θεμάτων αυτών. Πάγιο αίτημα του Π.Σ.Φ., όπως και των υπολοίπων παρόχων ΠΦΥ, αποτελεί επίσης
και η αναστολή της προκράτησης του claw-back του 2022, όπως επίσης και το "κούρεμα" των παλαιών
οφειλών claw-back. Ο πρόεδρος του Π.Σ.Φ. Πέτρος Λυμπερίδης δηλώνει σχετικά: "Είναι απίστευτο το
γεγονός ότι σε μια σύγχρονη και ευνομούμενη δυτικοευρωπαϊκή χώρα, μια σειρά από...

https://www.palo.gr/health/katargisi-toy-claw-back-kai-toy-rebate-zitei-o-panellinios-syllogos-fysikotherapeytwn/29352351/
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Κατάργηση του claw-back και του rebate ζητεί ο Πανελλήνιος Σύλλογος
Φυσικοθεραπευτών

Πάγιο αίτημα του Π.Σ.Φ. και η αναστολή της προκράτησης του claw-back του 2022 και το «κούρεμα» των
παλαιών οφειλών claw-back.

Με επιστολή προς τον Υπουργό Υγείας κο Θάνο Πλεύρη, ο Πανελλήνιος Σύλλογος Φυσικοθεραπευτών -
Π.Σ.Φ. ΝΠΔΔ, για μια ακόμη φορά, ζητά την κατάργηση του  claw-back και του rebate,  προβλήματα που
ταλανίζουν τους 2.500 συμβεβλημένους με τον ΕΟΠΥΥ φυσικοθεραπευτές.

Πιο συγκεκριμένα, μέχρι σήμερα ο ΕΟΠΥΥ και το Υπουργείο Υγείας δεν έχουν κοινοποιήσει τον
προϋπολογισμό για τις φυσικοθεραπείες που αφορά το 2022 και δεν έχουν παρουσιαστεί οι τρόποι
αντιμετώπισης του claw-back και οι μεταρρυθμιστικές τομές, παρόλο που ο Π.Σ.Φ. έχει καταθέσει πολλές
φορές προτάσεις για λύσεις των θεμάτων αυτών.

Πάγιο αίτημα του Π.Σ.Φ., όπως και των υπολοίπων παρόχων ΠΦΥ, αποτελεί επίσης και η αναστολή της
προκράτησης του claw-back του 2022, όπως επίσης και το «κούρεμα» των παλαιών οφειλών claw-back.

Ο πρόεδρος του Π.Σ.Φ. Πέτρος Λυμπερίδης δηλώνει σχετικά: "Είναι απίστευτο το γεγονός ότι σε μια
σύγχρονη και ευνομούμενη δυτικοευρωπαϊκή χώρα, μια σειρά από επαγγελματικούς κλάδους που
εκπροσωπούν δεκάδες χιλιάδες επαγγελματίες, συνεχίζουν να εισπράττουν τις αμοιβές για τις υπηρεσίες
που παρέχουν, κουρεμένες κατά 40-50% ετσιθελικά. Ένα, ούτως ή άλλως, άδικο μέτρο, το οποίο όμως
αποτέλεσε την αναγκαστική συνεισφορά των φορέων της ΠΦΥ έτσι ώστε να ορθοποδήσει η χώρα κατά τη
διάρκεια των μνημονίων, το συνεχίζουν οι κυβερνήσεις. Η δαπάνη της φυσικοθεραπείας είναι αυξημένη σε
σύγκριση με το 2021 κατά περίπου 15%, ενώ ο προϋπολογισμός το 2022 μάλλον θα είναι ο ίδιος. Οι
φυσικοθεραπευτές όμως - ως γνωστόν - παρέχουν υπηρεσίες και δεν συνταγογραφούν, ούτε και μπορούν
να αρνηθούν την εκτέλεση παραπεμπτικών για τις θεραπείες που έχουν ανάγκη οι πολίτες. Άρα δεν
ευθύνονται για την αυξημένη ζήτηση.

Έχουμε επαναλάβει δεκάδες φορές ότι οι φυσικοθεραπευτές και όλοι οι κλάδοι εν γένει που προσφέρουν
υπηρεσίες Πρωτοβάθμιας Υγείας στην Ελλάδα αντιμετωπίζουν σοβαρότατα προβλήματα βιωσιμότητας,
προβλήματα που εντάθηκαν περαιτέρω κατά τη διάρκεια της πανδημίας και αναμένεται να κορυφωθούν,
δεδομένης και της παγκόσμιας οικονομικής κατάστασης. Ζητάμε από τον ΕΟΠΥΥ και τον υπ. Υγείας Θ.
Πλεύρη την άμεση ενίσχυση του προϋπολογισμού της φυσικοθεραπείας και τον μηδενισμό του claw-back
και του rebate".
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